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Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w

Woclawka o wytyczenie i pomalowanie przejScia dla pieszych

naprzeciw wejScia do Szkoty Podstawowej nr 2.

Proszg r6wnieZ sprawdzenie otoczenia wszystkich plac6wek

oSwiatowych w celu zwigkszenia bezpieczeristwa dzieci

uczgszczaj4cych do szk6t i przedszkoli. Wazne, aby sprawdzi6

przej5cia dla pieszych i naprawi6 ubytki w chodnikach w poblizu

plac6wek oSwiatowych.

Uprzejmie proszg PanaPrezydenta o pomoc w tej sprawie.

Zpowalaniem
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